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Kan gedeputeerde ons informeren over de ontwikkelingen inzake de agrarische collectieven? 
Dit met betrekking tot de brief van de collectieven van 9 februari jl. met als onderwerp 
‘bevriezen werkzaamheden voor realisatie NNN’. Wij horen graag wat de status is op dit 
moment en hoe de samenwerking verder gaat verlopen.


